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Protokół Nr 129/10 

Zarządu Powiatu Gostyńskiego 
z dnia 15 kwietnia 2010 r. 

 
Ad 1) 
Sto dwudzieste dziewiąte posiedzenie Zarządu Powiatu Gostyńskiego otworzył Wicestarosta Janusz 

Sikora o godz. 13:00.  

 

Ad 2) 

Wicestarosta  stwierdził, że Zarząd jest władny podejmować uchwały, gdyż jest zachowane quorum. 

Nieobecny był Starosta Pan Andrzej Pospieszyński oraz Pan Kazimierz Musielak. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 3) 
Wicestarosta  przedstawił proponowany porządek posiedzenia Zarządu. 
 

Sekretarz Pan Leszek Maliński zaproponował dodanie następujących punktów: 
5 d) rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w 
Pogorzeli w sprawie dofinansowania kosztów dojazdów uczniów na trasie Pępowo – 

Pogorzela, Pogorzela – Pępowo.  
5 e) rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych w Grabonogu w sprawie 
wydzielenia z nieruchomości należących do agencji Nieruchomości Rolnych Oddział 
Terenowy w Poznaniu placu manewrowego na potrzeby szkoły o powierzchni ok. 1 ha 

6 b) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli realizacji projektu pn. „Z Napoleonem do 
Wielkopolski – promocja walorów turystycznych i kulturowych regionu południowo-zachodniej  
Wielkopolski”, współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego, w  
ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2007-2013, Priorytet VI  

– Turystyka i środowisko kulturowe, Działanie 6.1 – Turystyka, Schemat II – Promocja i  
informacja turystyczna 
6 c) podjęcie uchwały w sprawie lokowania wolnych środków 

 

Porządek posiedzenia wraz z zaproponowanymi zmianami został przyjęty w wyniku 
głosowania- 3 głosy „za”.  
 
Ad. 4 

Protokół Nr 128/10 z dnia 8 kwietnia 2010 r. przyjęto w wyniku głosowania: 3 głosy „za”  
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Ad. 5 a) 

Wniosek Rady Sołeckiej wsi Waszkowo w sprawie dofinansowania prac związanych z zarybianiem 

stawu przedstawił Wicestarosta Pan Janusz Sikora. 

Opinia Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska: 

„Zdaniem Wydziału przeprowadzenie prac odbudowy stawu wiejskiego i dalsze utrzymanie go w 

należytym stanie wymaga zaangażowania społeczności wiejskiej. Uważamy, więc że zakup narybku 

będzie motywacją do dbałości o stan stawu. Ze względu, że prace dotyczące odmulania stawów 

realizowane są również w innych miejscowościach, w których Rady Sołecki oczekują podobnych 

decyzji wnioskujemy o przeznaczenie kwoty w wysokości 1.000 zł na zakup narybku” 

 
Zarząd w wyniku głosowania: 3 głosy „za” rozpatrzył wniosek negatywnie ze względu na brak 
możliwości dofinansowania.  
Odpowiedź przygotuje Wydział OR.  

 
Ad. 5 b)  
Wniosek Komendanta Społecznej Straży Rybackiej Powiatu Gostyńskiego w sprawie dofinansowania 

zakupu niezbędnego wyposażenia dla potrzeb SSR przedstawił Pan Jerzy Ptak 

Opinia Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska: 

„ Zdaniem Wydziału działania prowadzone przez strażników Społecznej Straży Rybackiej mają 

wymierne znaczenie zarówno w zwalczaniu kłusownictwa jak też w podnoszeniu świadomości 

ekologicznej i dbałości o środowisko naturalne. Uważamy, że ze względu na charakter służby 

strażnicy powinni mieć jednakowe umundurowanie. Wnioskujemy o przeznaczenie na cel zakupu 

umundurowania kwoty w wysokości do 3.500 zł na pięcioletni okres trwałości mundurów.”   

 

Zarząd w wyniku glosowania: 3 głosy „za” rozpatrzył wniosek pozytywnie. Środki do kwoty 
3.500 zł zostaną przeznaczone na zakup umundurowania.  
Odpowiedź przygotuje Wydział OR.  
 

Ad. 5 c)  
Wniosek Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Gostyniu w sprawie wsparcia 

finansowego działań w zakresie obchodów Światowego Dnia Zdrowia przedstawił Wicestarosta Pan 

Janusz Sikora.  

Opinia Wydziału OSK 

„Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Gostyniu pragnie włączyć się  w działania 

proponowane przez WHO oraz Wielkopolskiego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w związku z 

obchodami Światowego Dnia Zdrowia obchodzonego w bieżącym roku pod hasłem: „Miasto i 

człowiek. Zdrowie w mieście się liczy”. 
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W związku z powyższym Powiatowa Stacja Sanitarno – Epidemiologiczna w Gostyniu zwraca się z 

prośbą o wsparcie finansowe działań w ramach obchodów Światowego Dnia Zdrowia i przyznanie 

kwoty 1 000 zł, która umożliwi realizację niektórych przedsięwzięć proponowanych przez Światową 

Organizację Zdrowia. 

PSSE w Gostyniu planuje następujące działania: 

− zorganizowanie akcji „Dzień dla zdrowia”, punkt, w którym każdy mógłby zmierzyć ciśnienie, 

sprawdzić wagę ciała, obliczyć wskaźnik BMI, zmierzyć poziom cukru – zakup pasków do 

badania poziomu cukru, nagroda dla najlepiej zorganizowanego stoiska, 

− przeprowadzenie konkursu na fraszkę promującą zdrowe życie w mieście – nagrody dla 

uczniów za zajęcie trzech pierwszych miejsc w etapie powiatowym, dyplomy            dla 

wszystkich uczestników etapu powiatowego, 

− ogłoszenie konkursu na makiety kuli ziemskiej z symbolami zdrowia i umieszczenie ich w 

miejscach publicznych – 3 najciekawsze pomysły prac zdobywają nagrody            dla szkół, 

− zorganizowanie w szkołach młodzieżowe konferencje prasowe skoncentrowane wokół hasła 

Światowego Dnia Zdrowia 2010. 

Wyżej wymienione działania skierowane są dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych                    w 

powiecie gostyńskim. 

Wydział Oświaty i Spraw Społecznych uznaje za zasadne dofinansowanie powyższych 

przedsięwzięć  i  wyraża pozytywną opinię w przedmiotowej sprawie. 

Jednocześnie Wydział informuje, iż w planie finansowym zaplanowane są środki finansowe na 

zadania z zakresu ochrony zdrowia.”   

 
Zarząd w wyniku głosowania: 3 głosy „za” rozpatrzył wniosek pozytywnie. Starostwo pokryje 
koszty ze środków przeznaczonych na promocję zdrowia do kwoty 1.000 zł.  
Odpowiedź przygotuje Wydział OSK.  

 
Ad. 5 d) 
Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Pogorzeli w sprawie 

dofinansowania kosztów dojazdu uczniów na trasie Pępowo – Pogorzela, Pogorzela – Pępowo 

przedstawił Wicestarosta Pan Janusz Sikora.  

 
Zarząd w wyniku głosowania: 3 głosy „za” postanowił skierować pismo do radcy prawnego w 

celu przygotowania opinii.  
Ponadto zobowiązano Wydział OSK do wystąpienia z pismem do PKS o przywrócenie ww. 
kursów.  
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Ad. 5 e)   

Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych w Grabonogu w sprawie wydzielenia z nieruchomości 

należących do Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział Terenowy w Poznaniu placu manewrowego 

na potrzeby szkoły o powierzchni ok. 1 ha przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński.  

Opinia Wydziału ABG 

„Dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych w Grabonogu pismem z dnia 9 kwietnia 2010 r. zwrócił się z 

prośbą o wydzielenie z nieruchomości należących do Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział 

Terenowy w Poznaniu, placu manewrowego n potrzeby szkoły o pow. 1,0000 ha. Należy dodać, iż 

dotychczas nauka jazdy odbywała się na placu manewrowym należącym do Gminy Piaski. Od 

bieżącego roku Wójt Gminy naliczył szkole dzierżawę za użytkowanie placu w wysokości 1 250 zł 

miesięcznie, suma ta przekracza znacznie możliwości szkoły. 

Mając powyższe na uwadze Wydział Architektury Budownictwa i Gospodarki Nieruchomościami 

informuje, iż przekazanie nieruchomości Zasobu na rzecz jednostek samorządu terytorialnego jest 

możliwe w świetle art. 24 ust 5 pkt 1 ustawy z dnia 19 października 1991 r. o gospodarowaniu 

nieruchomościami rolnymi Skarbu Państwa (tekst jedn. Dz. U z 2007 r. Nr 231 poz. 1700 z póź. zm)  

na cele związane z inwestycjami infrastrukturalnymi służącymi wykonywaniu ich zadań własnych. 

Przez określenie „Inwestycja infrastrukturalna” należy rozumieć inwestycję, którą jednostka 

samorządu terytorialnego zamierza realizować na wnioskowanej nieruchomości w ramach zadań 

własnych mających charakter użyteczności publicznej, tj. prowadzących do zaspokojenia zbiorowych 

potrzeb mieszkańców w drodze świadczenia usług powszechnie dostępnych.” 

 

Zarząd w wyniku głosowania: 3 głosy „za” zobowiązał Wydział ABG do wystąpienia z 

wnioskiem do Agencji o nieodpłatne przekazanie gruntu.    
 

Ad. 6 a)  
Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie realizacji „Programu usuwania wyrobów zawierających 

azbest z obiektów budowlanych na terenie Powiatu Gostyńskiego”. 

Uwag nie zgłoszono.  

Uchwałę Nr 129/1112/10 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
realizacji „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z obiektów budowlanych na 
terenie Powiatu Gostyńskiego” przyjęto w wyniku głosowania: 3 głosy „za”.  
 

Ad. 6 b)  
Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia woli realizacji projektu pn. „Z Napoleonem do 

Wielkopolski – promocja walorów turystycznych i kulturowych regionu południowo-zachodniej 

Wielkopolski”, współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego, w ramach 

Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2007-2013, Priorytet VI – Turystyka i 
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środowisko kulturowe, Działanie 6.1 – Turystyka, Schemat II – Promocja i informacja turystyczna 

przedstawił Jerzy Ptak Członek Zarządu. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

Uchwałę Nr 129/1113/10 w sprawie wyrażenia woli realizacji projektu pn. „Z Napoleonem do 

Wielkopolski – promocja walorów turystycznych i kulturowych regionu południowo-zachodniej 
Wielkopolski”, współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego, w 
ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2007-2013, Priorytet VI 
– Turystyka i środowisko kulturowe, Działanie 6.1 – Turystyka, Schemat II – Promocja i 

informacja turystyczna przyjęto w wyniku głosowania: 3 głosy „za”.  
 
Ad. 6 c)  
Projekt uchwały w sprawie lokowania wolnych środków budżetowych przedstawiła Pani Eleonora 

Gościniak Skarbnik Powiatu.  

Poinformowała, że z uwagi na korzystną ofertę  proponuje się lokowanie wolnych środków w banku 

Polbank EFG. Ustala się lokowanie wolnych środków do dnia 31.12.2010 r.  Do podpisania umowy 

proponuje się upoważnić Pana Andrzeja Pospieszyńskiego Starostę Gostyńskiego oraz Janusza 

Sikorę Wicestarostę Gostyńskiego.  

Uwag nie zgłoszono. 

 

Uchwałę Nr 129/1114/10 w sprawie lokowania wolnych środków budżetowych przyjęto w 
wyniku głosowania: 3 głosy „za”.  

 
Ad. 7) 

W punkcie „Informacja członków Zarządu z podejmowanych działań między posiedzeniami Zarządu” 

głosu nie zabrano. 

 
Ad. 9) 

Wolne głosy i wnioski.  

Pan Grzegorz Józefowski zabierając głos poruszył kwestię dotyczącą podtapiania terenu w obrębie 

drogi powiatowej Pudliszki – Karzec. Zaproponował, aby zwrócić się z pismem do Urzędu 

Marszałkowskiego o rozwiązanie powyższego problemu.  

W związku z powyższym Zarząd zobowiązał Wydział Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 
Środowiska do wystąpienia z pismem do Urzędu Marszałkowskiego o podjęcie działań 
zmierzających do rozwiązani problemu terenów zalewowych w oparciu o dotychczasową 
korespondencję.  

Powyższa decyzje przyjęto w wyniku głosowania: 3 głosy „za”.  
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Ad. 10) 
Wicestarosta Pan Janusz Sikora podziękował zebranym za przybycie, po czym zamknął sto 

dwudzieste ósme posiedzenie Zarządu.  

 

 

 
 
 

 
Członkowie Zarządu: 
1. Janusz Sikora   ………………………….. 

2. Grzegorz Józefowski ………………………….. 

3. Kazimierz Musielak ………………………….. 

4. Jerzy Ptak   …………………………... 

 

 

 

 

 

Protokołowała:  

Joanna Bilińska 

 


